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Är våra lägenheter tillgängliga för alla? 
Tillgänglighetsinventera flerbostadsbeståndet 
 

Interpellation från Socialdemokraterna i Nacka ställd 
till Mats Gerdau (m), kommunstyrelsens ordförande 

Flerbostadshusinventering för kunskap inför att bygga ett bättre Nacka  

I Nacka kommun är markfrågan ständigt aktuell. I och med projektet att bygga stad och utbyggnaden 
av tunnelbana till kommunen så planeras det för fler bostäder. Bostäder som planeras är oftast 
flerbostadshus. Boverket uppmuntrar och kartlägger kommuner som har genomfört en 
tillgänglighetsinventering av flerbostadshus. Trots att kommunen planerar att sälja mark för 
flerbostadshus så saknar kommunen en tillgänglighetsinventering av flerbostadshusbeståndet.  

En inventering av flerbostadsbeståendet skulle kunna ses som en process för att bygga upp kunskap 
som stabilare underlag för beslut. Att inventera tillgängligheten innebär därmed att Nacka kan skapa 
bättre förutsättningar för den pågående och framtida utvecklingen av flerbostadshusbeståndet. 
Inventeringen innebär att samla information om den fysiska tillgängligheten och att koppla samman 
den med annan information så som kommunens befolkningsunderlag. Det ger också en bättre bild 
av både samtida och framtida behov. Kunskapen om befintlig tillgänglighet och behov av tillgängliga 
bostäder kan användas för att ställa rätt krav på de bostäder som ska byggas.   

Kommunen äger inte eget bostadsbolag. Det resulterar i att kommunen är helt utlämnad till 
marknaden. Utan en tillgänglighetsinventering blir det nästintill omöjligt att veta vilka krav 
kommunen ska ställa till exploatörer.   

 

Därför undrar jag 
 
 När senast genomförde Nacka Kommun genomför en tillgänglighetsinventering av 

flerbostadshusbeståndet? 

 Kommer Nacka att genomföra en tillgänglighetsinventering? 

 

Ella Tegsten (s) 


